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Aquest matí, l’equip de govern del Consell Insular de Formentera s’ha reunit amb els veïns des
Pujols per tal d’avaluar les qüestions o problemàtiques més comunes durant els mesos d’estiu
al principal nucli turístic de Formentera, sobretot tenint en compte les noves instal·lacions
realitzades durant l’hivern. 

Recordem que el passat mes de juliol es va dur a terme una primera reunió amb el veïns, on es
posaren sobre la taula una sèrie de problemes que s’havien de resoldre per millorar el
funcionament del nucli urbà. En primer lloc, la problemàtica més comuna ha estat la recollida
de fems per part dels establiments turístics ubicats als nous carrers habilitats per a vianants,
com són el carrer Roca Plana i la Plaça d’Europa.

  

Arran de la reestructuració de la Plaça d’Europa es va eliminar tota una bateria de contenidors
en superfície, la qual cosa ha suposat un inconvenient a l’hora de llençar els fems. En aquest
respecte, els representants del Consell Insular, s’han ofert a parlar amb l’empresa de gestió i
tractament de residus, Cespa, per a formalitzar un contracte entre ells i els establiments ubicats
a les zones per a vianants que vulguin disposar d’un servei de recollida porta a porta.

  

Aquesta idea ha estat molt ben acceptada per tots i entre tots s’han compromès a tenir el
contracte formalitzat per a l’inici de la temporada turística, el 15 de maig, amb una vigència fins
el 15 d’octubre. Els establiments que no estiguin situats als carrers habilitats per a vianants,
però que desitgin aquest servei, també podran formalitzar el contracte amb Cespa. El Consell
de Formentera s’encarregarà de vetllar per al seu compliment.
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Altres qüestions tractades a la reunió han estat relatives a l’oci nocturn. En aquest respecte, el
Consell està acabant la redacció d’una ordenança municipal que regularà aquestes qüestions i
que, un cop enllestida, es passarà als veïns per a consensuar-la i donar solució als problemes
més freqüents pel que fa a la vida nocturna.

  

Així mateix, el Govern Balear va donar la possibilitat a Formentera d’executar un  avantprojecte
gratuït que contempli actuacions de millora al nucli des Pujols. Aquest pla de millora té com a
objectiu connectar totes les zones verdes de l’interior del nucli, així com la dotació de mobiliari
urbà, enllumenat d’eficiència energètica i la creació d’instal·lacions esportives, sobretot tenint
en compte la creació de la nova circumval·lació des Pujols, que constitueix un bon
emplaçament per a la pràctica esportiva. 

  

A dia d’avui,  el Govern Balear ha informat de la impossibilitat de dur a terme aquest
avantprojecte, pel que la institució insular s’ha ofert  a encarregar-lo des de Formentera per tal 
de comptar amb l’assessoria d’una empresa que sigui coneixedora del nucli urbà des Pujols.
Recordem que es Pujols és un dels pobles que des de sempre ha patit deficiències en matèria
d’infraestructures, pel que des del Consell de Formentera s’ha dut a terme una reestructuració
en quant a la reordenació dels vials interiors, per tal de propiciar més llocs d’aparcament i una
major fluïdesa de trànsit.

  

Entre els projectes finalitzats, destaquen la posada en funcionament de l’edifici d’aparcament
subterrani de la plaça d’Europa, la qual ha estat completament remodelada, juntament amb la
creació del vial des Pujols, que ha permès reordenar l’interior d’aquest nucli turístic. 

Aquestes mesures han contribuït a propiciar un entorn social i comercialment més viu amb
l’objectiu de fer d’aquest nucli, un lloc ordenat i representatiu dins el context de l’illa. 

  

En tot moment, l’equip de govern ha mostrat màxima predisposició pel que fa a la realització de
reunions periòdiques amb els representants de les associacions dels pobles de Formentera,
per tal d’atendre a les seves peticions. La propera reunió es farà a principis de l’any que ve
amb ànim d’informar dels avanços que s’han dut a terme sobre els projectes acordats avui.
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